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ZÁPIS č. 06/2024 

zo zasadnutia komisie pre verejný poriadok pri MsZ Brezno konaného dňa  20.09. 2024  na 

Mestskom úrade Brezno 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisu  

 

 

Členovia komisie: 

Predseda komisie:  Erik Duhan 

Členovia komisie:  Beáta Ďurindová, Viliam Hláčik, pplk. Mgr. Ján Vojtko, 

 

Sekretár komisie:  PhDr. Katarína Zaňáková 

 

Ospravedlnení:    Igor Muco, Július Obernauer, Ing. Jozef Brveník, 

 

Neprítomní/neospravedlnení:    
  

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Komisia bola uznášaniaschopná  

 

 

Rokovanie viedol:  Erik Duhan, predseda komisie pre verejný poriadok (ďalej len 

„komisia“). 

 

 

Program:  Program porady bol doručený na pozvánke, na návrh prítomných členov 

komisie bol program porady zmenený a doplnený a to nasledovne: 

 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení komisie 

3. Kontrola plnenia uznesenia č. 03/2024 zo dňa 04.04. 2024 (rozhádzaný odpad v okolí 

stojiska komunálneho odpadu na Hlbokej ulici) 

4. Rôzne  

5. Záver 
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Bod č. 1/ 
Otvorenie 

Výjazdové zasadnutie komisie otvoril predseda Erik Duhan a privítal všetkých prítomných, 

ktorých oboznámil s programom zasadnutia. 

 

Bod č.  2/  
Kontrola plnenia uznesení komisie 

Uznesenie č. 03/2024 zo dňa 04.04. 2024 nesplnené – stav viď. bod č. 3. 

Ostatné uznesenia splnené. 

 

Bod č. 3/ 
Kontrola plnenia uznesenia č. 03/2024 zo dňa 04.04. 2024 

Komisia vykonala kontrolu uznesenia č. 03/2024 zo dňa 04.04. 2024 z dôvodu dlhodobého 

nesplnenia uznesenia a osobnou kontrolou zistila, že stav je nasledovný: 

 vo veci premiestnenia zrkadla na križovatke Cesta osloboditeľov a Hlboká ulica je stav 

nezmenený a naďalej nespĺňa svoju funkciu a v tomto úseku pretrváva nebezpečná 

dopravná situácia s častými dopravnými kolíziami, 

 vo veci stojiska na komunálny odpad  – zvoz odpadu výrazne pomohol a momentálne 

stojisko t. j. „klietka na odpad“ kapacitne postačuje. Pôvodný plán TS bol nahradiť 

klietku odpadovou nádobou čo sa neuskutočnilo. Čas ukázal, že klietka je lepšie 

riešenie, ale z dôvodu zlého technického stavu klietky je nevyhnutné ju opraviť. Na 

mieste boli vyhotovené fotografie zlého stavu klietky t. j. diery do pletiva, klietka je 

voľne položená na zemi bez zábran proti zveri a nedá sa uzavrieť. Všetky tieto 

nedostatky spôsobujú, že zver a túlavé zvieratá rozťahujú odpad po okolí a následne 

vietor ho odfukuje na priľahlé pozemky.  
 

Komisia uvedené skutočnosti s fotodokumentáciou pošle mailom riaditeľovi TS a vyžiada si 

k veci stanovisko. 

 

Bod č. 4/ 
Rôzne 

P. Duhan, predseda komisie opäť upozornil na nebezpečnú dopravnú situáciu v časti mesta 

Bujakovo v úseku, kde sú potraviny, reštaurácia Salmo a autobusová zastávka. V tomto úseku 

je úzka komunikácia bez chodníka a je to frekventovaná nebezpečná časť pre chodcov 

s vyššou nehodovosťou. Komisia pre zvýšenie bezpečnosti chodcov navrhla unesením č. 

14/2024 zníženie dopravnej rýchlosti vozidiel na „40“ čo sa do dnešného dňa neuskutočnilo. 

P. Duham počas zasadnutia komisie sa telefonicky spojil s p. primátorom a požiadal ho 

pomoc v tejto veci, ktorú prisľúbil. 

 

 

Bod č. 5/ 
Záver 

Po prerokovaní bodov programu predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a o 16:00 

h. ukončil zasadnutie komisie.  

 

 

Podpis        Podpis    

Erik Duhan                                  PhDr. Katarína Zaňáková          

predseda komisie                                                                   sekretár komisie 


